
 

 

Fra: Bente Buch-Hansen <bentebuch@privat.dk> 

Emne: Forslag til generalforsamlingen 

Jeg kan se, at man på et tidspunkt har skrevet, at det vil være en god ide, hvis man har mulighed for 

at undgå at slå græs og beskæftige sig med andre højtlarmende maskiner mellem kl. 12 og 14. 

Kunne det være en god ide at henstille til, at man bestræber sig på også at undgå "leg" med disse 

maskiner efter kl. 18. 

 

Naturligvis uden at blive krakilsk, når der er situationer, som gør, at man ikke har mulighed for at 

henlægge disse øvelser til andre tider. 

 

Jeg foreslår dette indarbejdet i ”Gode råd” 

 

Med venlig hilsen 

Bente Buch-Hansen 

Egely 4 

 
 
Fra: Margit Carlsen [mac@kirkelund.org] 
Emne: Kloakering i Sandersvig 
 
Til Bestyrelsen for Sandersvigforeningen  
Kloakering i Sandersvig 
Vi vil opfordre Sandsvigforeningen til gå aktivt ind i problematikken omkring kloakeringen i 
Sandersvig.  
Mere end halvdelen af foreningens medlemmer er ejere af sommerhus på lejet grund. For alle os 
på lejet grund gælder, at vi ikke kender de økonomiske og anlægsmæssige konsekvenser af 
kloakeringen, ligesom vi heller ikke kender de fremadrettede driftsmæssige konsekvenser.  
Vi er naturligvis positive overfor en kloakering af området. Den nuværende situation med udledning 
i Lillebælt er ikke holdbar i forhold til miljø og vandkvalitet.  
Vi ønsker at Haderslev Kommune og Provas tager beslutningen op til revision med fokus på den 
åbenlyse forskelsbehandling, der er mellem grundejere og grundlejere. Som minimum ønsker vi, at 
Haderslev Kommune og Provas udsætter kloakeringen i området, så vi får tid til, sammen med 
grundejerne af storparcellerne,at få klarhed over økonomien for den enkelte sommerhusejer. Vi 
skal have vurderet Provas projektmateriale for at kende de anlægsmæssige konsekvenser, der 
bliver indenfor storparcellerne. Vi kan på nuværende tidspunkt forudse meget store udgifter til 
grundvandssænkning, yderligere pumpebrønde og vanskelige udgravninger i de smalle veje og på 
de små grunde.  
Vi vil også undersøge muligheden for at kunne udstykke de enkelte sommerhusgrunde, så Provas 
derved får pligt til at forsyne den enkelte grund med kloakstik.  
Vi forventer, at bestyrelsen lever op til foreningens vedtægter, hvor formålet bl.a. er …” at varetage 
medlemmernes fælles interesser overfor myndigheder, forsyningsselskaber og andre…” 
Vi mener, at kloakeringen i høj grad har fælles interesse for alle medlemmer, uanset om man ejer 
sin grund eller er grundlejer. Vi skal være sikre på, at vi får den mest bæredygtige løsning for alle. 
Hvis I ikke mener, det er en sag bestyrelsen kan tage op, vil vi gerne have rejst spørgsmålet som 
et forslag til generalforsamlingen, hvor vi foreslår, at generalforsamlingen beslutter, at bestyrelsen 
pålægges opgaven. 
 

mailto:bentebuch@privat.dk


Med venlig hilsen 
Margit Carlsen 
Sandersvig Skovvej 4 
 
 
Fra: stigmoller@gmail.com på vegne af Stig Løppenthin Møller [stig@slmconduct.dk] 
Emne: Forslag - evt. til generalforsamlingen 
En ting, som ofte har optaget/irriteret mig: 
 
Henstilling af bådtrailere på P-pladsen ovenfor hulvejen. Det er mig uforståeligt, at bådejerne, som 
henover hele sommeren har deres bådtrailere parkeret på P-pladsen ovenfor Hulvejen, ikke har så 
meget forståelse for P-pladsens øvrige brugere - GÆSTER til sommerhusene, som skal gå resten 
af vejen til husene. Det virker meget irriterende, at de skal gå de første 50 - 100 m forbi en række 
af mere eller mindre tilgroede bådtrailere, som LIGE SÅ GODT (læs: BEDRE) kunne stå i den 
vestlige ende af P-pladsen. Vis dog lidt pli og empati! Jeg synes virkelig, at de trailere er 
fejlplaceret i den nederste ende af pladsen. 
 
Man kunne måske lave et opslag - evt. også i foreningens øvrige (iøvrigt udmærkede) samling af 
regler og anvisninger - måske også få Campingpladsen til at formidle budskabet. 
  
Venlig hilsen 
Stig Møller 
Sandersvig Svanevej 7 
 


